
OBK styrets beretning 2019/20 

 

Styret 

På årsmøtet den 26. mars 2019 ble det valgt et styre uten leder/nestleder som bestod av: 

Styremedlem/ kasserer, Brad Neve.  

Styremedlem/ sekretær, Manuela A. Lopez.  

Styremedlem Bent Aaseby.  

Styremedlem Torgeir Menne.  

Styremedlem, Lars Asak.  

             Varamedlem, Camilla Mohus.  

Varamedlem, Thomas A. Skog.  

Varamedlem, Linda Pano.  

Varamedlem, Robert Sollie 

Videre ble følgende valgkomite valgt: 

Leder, er ikke valgt. 

Medlem, Terje Johnsen.  

Medlem, Thor Erik Michelsen.  

 

Da et styre uten leder/nestleder ikke er forenlig med NIFs lovverk, ble det innkalt til et ekstra 

ordinært årsmøte den 18/6-2019 hvor eneste sak var valg av nytt styre med leder/nestleder. 

Følgende styre ble da valgt som har fungert resten av perioden: 

Styreleder, Bent Aaseby.  

Nestleder, Torgeir Menne.  

Kasserer, Brad Neve.  

Sekretær, Manuela Alvestad Lopez.  

Styremedlem, Lars Asak.  

Styremedlem, Camilla Mohus.  

Styremedlem, Thomas Aleksander Skog.  

Varamedlem, Linda Pano.  

Varamedlem, Robert Sollie.  

 

Terje Johnsen valgte under det eo. årsmøte og trekke seg fra valgkomiteen. 

Følgende valgkomite ble dermed valgt: 

Leder, Joachim Risborg.  

Medlem, Thor Erik Michelsen.  

Medlem, Patrick Malmsten.  

 



I perioden har det vært avholdt 10 styremøter samt at det har vært utstrakt epost 

korrespondanse mellom styremedlemmene og personer med relevans innen pågående 

saker. Utover dette kommer møteaktivitet med bl.a. NBF, bydelen, personer ifm Idrettens 

hus Nordbyen, Stig Andre berge Cup m.m. 

Idrettens Hus Nordbyen, Rommen 

Styret har fortsatt arbeidet med å få tilgang til egne lokaler i Nordbyen. Leder var tilstede på 

den offisielle åpningen av Nordbyen august 2019 hvor det ble gjennomført en kort samtale 

med byråd for kultur og idrett Rina Mariann Hansen. Denne samtalen førte til at det ble 

avholdt et møte i Rådhuset den 13/9 med Byrådssekretær Frode Kyvåg. På møtet var også 

Oslo idrettskrets representert. For OBK stilte Kjell Karlsen og Bent Aaseby. Her fikk vi avklart 

vårt behov m.m. overfor politisk ledelse. Vår forståelse av saken nå er at det som nå gjenstår 

er bevilgning av midler fra bystyret til å dekke leiekostnadene. Dette har vi tro på at vil skje 

fom. 2021. Styret har stadig kontakt med Rådhuset for å påvirke at dette skjer. 

Av andre saker som det har vært jobbet med kan nevnes: 

•Styret har i 2019 jobbet med planlegging av bryteskole og tilrettelegging for flere trenere til 

bryteskole og grunnpartiet for jenter i 2020.  

•Styret har også åpnet en egen OBK Instagram-konto, for å synliggjøre oss i sosiale medier. 

•Styret har utviklet nye defileringsdrakter og klubbtøy i 2019 

•Styret har igangsatt dugnad for å øke klubbens inntekter. 

•Styret har utviklet et sponsorbrev. 

 

 

Økonomi 

Klubben har god likviditet, men klubbens regnskap for 2019 viser et underskudd på kr. 

83.863,-. 

Hovedårsakene til det store underskuddet skyldes følgende: 

• Kr. 33.852,- er avskrivninger av tidligere investeringer, og er således ikke 

driftsrelatert. 

• Det har i 2019 blitt kjøpt inn ny “tjukkas” pålydende kr. 27.790,-. Det ble ikke gjort 

tilsvarende investeringer i 2018. 

• Utgifter til trenere har økt med kr. 19.152,- siden 2018 

• Utgifter til renhold ha økt betydelig bl.a. pga. at vi nå må betale moms. 

• Vi har mistet den faste inntekten fra fotball dugnadene. 

• For å kompensere bortfall av inntekter fra annen dugnad, gikk styret til innkjøp av et 

parti med doruller/tørkepapir for salg. Her er det et potensiale for inntekt i 2020, 

men pr. 31.12.19 gir det et underskudd på kr. 4.784,- 



 

Stig Andre Berge cup 

30.November ble dette arrangert for 3. gang. Det ble nok en gang et vellykket arrangement 

for utøvere opp til G12/P12. 

Styret ønsker i år å utvide arrangementet til å være et stevne for alle opp til junior. Men det 

må da fordeles på 2 dager. 

Dette fordi klubben nå har mange egne utøvere som er over 12 år. Men dette krever økt 

innsats fra klubbens øvrige medlemmer for å få gjennomført dette. I tillegg til sportslig 

aktivitet for mange, kan dette også være et inntektsbringende tiltak. 

 

Informasjon 

Klubben har utvidet bruken av appen «Spond» som den viktigste kommunikasjonsplattform 

for informasjon ang stevner og samlinger m.m. øvrig kommunikasjon har blitt formidlet via 

klubbens facebook sider. 

 

Sportslig komite 

All sportslig aktivitet har blitt bestemt og gjennomført av sportslig komite. 

 

Representasjoner: 

NBF Ting 15.-16. Juni 2019 

Representanter: Terje Johnsen, Samy Adolfsen og Kjell Karlsen. Kjell Karlsen ble valgt til 

visepresident. 

Årsmøte Oslo & Akershus brytekrets 19. mars 2019: 

Represntanter: Terje Johnsen  og Samy Adolfsen. Kari Grothe Karlsen ble valgt til 

styremedlem. 

 

NBF Kick off 28-29. September: 

Representanter: Kjell Karlsen og Terje Johnsen 

 

Presse arbeid: 

Terje Johnsen har gjennom hele året sørget for at vi har fått jevnlig omtale i Akers Avis 

Groruddalen. Styret er takknemlig for denne innsatsen. 

Utover det har vi hatt sporadiske innslag i ulike medier. 



 

 

 

 

 


